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Адрес KASTUS 
Cookstown Court, 
Old Belgard Rd, Tallaght 
Dublin 24

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Innovate your next generation of Glass Tableware with Kastus

Kastus for Glass Tableware

In the new normal, consumers and businesses are concerned about using shared surface items such as glass tableware for fear of being exposed to
surface bacteria and viruses.

Kastus technology starts working immediately against viruses and bacteria on first contact. Our patented 24/7 antiviral and antibacterial coating for
glass tableware offers enhanced protection, helping consumers and staff feel safer when interacting with these products.

Kastus’ coating technology is independently proven to kill >99% of viruses including human coronavirus and harmful surface bacteria.

Our intelligent protection technology can be spray applied in-line and during the thermal strengthening process. The high temperatures will not only
strengthen the glass, but also cure the Kastus coating, sintering it into the glass surface to create a super durable physical bond. A large range of
glass tableware can benefit from this protection, such as glasses, bottles, plates, jars, bowls, mugs, food containers and others.

Company Profile of KASTUS

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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